

旧本北海道 (旭川/上川町/富良野/札幌

JAPAN HOKKAIDO (ASAHIKAWA / KAMIKAWA / FURANO / SAPPORO)







SCHEDULE

DEPARTURE 7 CHITOSE

ARRIVAL CHITOSE 🖨 **ASAHIKAWA** SOUNKYO (MOB/L/D)

- ☑ Asahikawa Ramen Village
- ☑ Daisetsuzan Asahidake Ropeway
- ☑ Ryusei Waterfalls

D3

SOUNKYO 🛱 BIEI ■ FURANO

(B/L/D)

- ☑ Biei Snowmobile (Own Expenses) (Dec-Feb)
- ☑ Shirahige Waterfall
- ☑ Blue Pond (Aoiike)
- ☑ Ningle Terrace

FURANO 🖨 KAMIKAWA **ASAHIKAWA**

- ☑ New Furano Prince Hotel Cable Car (Subject to weather condition)
- ☑ Fureai Farm (DIY Ice Cream)
- ☑ Hokkaido Ice Pavilion (Experience-40 degrees)

ASAHIKAWA 🗐 OTARU **SAPPORO**

- ☑ Otaru Canal
- ☑ Mitsui Outlet Park

SAPPORO

- Shiroi Koibito Park (Chocolate Factory)
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Hokkaido Shrine
- ☑ Odori Park
- ☑ Tanukikoji Shopping Arcade

SAPPORO CHITOSE ₹ DEPARTURE (MOB)



√ 4 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Ramen Set Meal
- ★ Onsen Cuisine ★ BBQ Buffet
- ★ Japanese Set Meal
- ★ Grilled Fish Set
- ★ 3 Types Crab Buffet

TOURIST ATTRACTIONS:

ASAHIKAWA

- Asahikawa Ramen Village Brings together 8 popular restaurants of "Asahikawa Ramen", one of the three major ramen in Hokkaido. Although each type of ramen has its own characteristics, the most classic of Asahikawa ramen is the soy sauce ramen, which uses seafood broth added to pork bones.
- Otokoyama Sake Brewing Museum BWith a history of 350 years, it is a data center that inherits the brewing culture, one of Japan's traditional industries. Valuable materials, literature, sake, etc. from the Edo period are displayed, and you can also see some sake while preparing it.

FURANO

- Blue Pond a lake formed due to the eruption of Tokachidake volcano in 1988 (Showa 63) and the construction of a dam. Because it is downstream of Shirokane Hot Spring, the lake water contains the mineral components of the hot spring, and the pool is illuminated by the sun. Light scatters, and blue light with a shorter wavelength is easier to reach our eyes, so the water in the pool looks cyan, so it is called a blue pool.
- Fureai Farm There are many cute little animals in the pasture, such as ponies, silly sheep, ostriches, rabbits, etc. You can also feed these cute little animals. You can also taste authentic Hokkaido food here. If you come here on foot or by bicycle, you might as well take a rest here.

SAPPORO

- Shiroi Koibito Park Is a fantastic space based on the ideals of deliciousness, fun and stories of sweets from a bygone era. In addition to housing the Shiroi Koibito Factory where this well-known Hokkaido Confectionery is produced the park also has a café to allow visitors to try Ishiya's Original sweets, the Cookiescarft Studio, a toy exhibition room and the Rose Garden, the place visitors see, taste and experience here will make for truly "sweet memories"!
- Hokkaido Shrine In 1869 the Meiji Emperor decided to enshrine three Shinto Deities: Sukunahikona, Ookunitama and Ookuninushi. They became the three deities of Hokkaido. The building for the shrine was built in 1871 and was called "Sapporo Shrine" The Former Hokkaido Government Building - Is an American-neo-baroque structure constructed in 1888 as a base of the Hokkaido administration, It is the symbol of Hokkaido.
- Tanukikoji Shopping Arcade Approximately 1KM- long arcade with around 200 shops that provide you a great shopping experience.
- Mitsui Outlet Park The largest outlet shopping mall in the Tohoku region of Hokkaido. In addition to overseas luxury brands, popular domestic and foreign brands are collected from women's clothing, men's clothing, children's clothing, sports and outdoor, fashion miscellaneous goods, and daily necessities.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS):



 ${@}$: Onsen Hotel

. ✓ Sounkyo Kankou Hotel or similar class

x 1 Night x 1 Night

✓ New Furano Prince Hotel or similar class ✓ JR INN Asahikawa/Hotel Amanek Asahikawa or similar class x 1 Night

✓ Sapporo Excel Hotel Tokyu /

Sapporo Tokyu REI Hotel or similar class

x 2 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice. Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.





精简行程

#──── 启程 ★ 新千岁

第二天

抵达新千岁 🖨 旭川 🗐 层云峡

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 旭川拉面村
- ☑ 雪山旭岳缆车
- ☑ 银河流星瀑布

第三天

层云峡 🖨 美瑛町 角 富良野

(早/午/晚)

- ☑ 美瑛雪上摩托车(自费)(12月-2月期间)
- ☑ 白须瀑布
- ☑ 美瑛青池
- ☑ 森林精灵露台

第四天

|富良野 🖨 上川町 🖨 旭川 📳 🗐

- ☑ 富良野Prince酒店滑雪场缆车 (看云海,视天气情况)
- ☑ 千代田牧场 (DIY雪糕)
- ☑ 冰之美术馆(体验零下40度)

第五天

旭川 🖨 小樽 🖨 札幌

(早/午/晚)

- ☑ 小樽堺町商店街
- ☑ 小樽运河
- ☑ 三井Outlet购物城

第六天

札幌

(早/午/晚)

- ☑ 白色恋人巧克力城
- ☑ 免税店
- ☑ 北海道神宫
- ☑ 大通公园
- ☑ 狸小路商店街

第七天

札幌 🖨 新千岁 🛪 抵达

(机上用餐)



✓ 4早餐/5午餐/5晚餐

风味餐:

- ★ 拉面套餐
- ★ 温泉酒店料理
- ★ 日式定食
- ★ 烧肉放题
- ★ 烧鱼定食
- ★ 三大螃蟹任吃

旭川

观光景点:

- ◆ 旭川拉面村 "旭川拉面村" 汇集了北海道三大拉面之一的"旭川拉面"的8家人气店。虽然各个拉面都有其特征,但旭川拉面最为经典的是酱油味拉面,在猪骨中加入海鲜的高汤,汤头的表面漂浮着油脂,且弯曲的面条与汤头完美交织融合。还备有半份拉面,因此可以各个口味品尝看看。不要忘记在"拉面村神社"和"拉面井型长椅"拍照留念哦。
- ◆ **男山清酒博物馆** 350年历史,是传承日本传统行业之一的酿酒文化的数据中心。 展示江户时代的宝贵材料,文学,清酒等,在准备的同时,还可以看到一些清酒。

富良野

- ◆ 美瑛清池 清池是1988年(昭和63年)十胜岳火山爆发,因工程修筑 堰堤而形成的湖泊,因为于白金温泉下游,湖水中含有温泉的矿物质 成分,水池经太阳光照射,光线产生散射现象,波长较短的蓝光较易 射至我们的眼睛,故池水看起来是青色,也因此称之为青池。
- ◆ 千代田牧场 牧場內有很多萌的不得了的小動物,如:矮馬,呆羊,鴕鳥,小兔子等,你還可以餵食這些小萌物。這裡還能品嘗到地道的北海道美食,如果你是徒步或者騎行來到這裡,不妨在這裡歇歇腳。

力, 福

- ◆ 白色恋人巧克力城 北海道知名饼干"白色恋人"的生产工厂,还可自 费享用。 Ishiya独家甜点的咖啡厅。这里是以"美味、有趣、怀旧的甜点物语"为主题的一个充满梦想的空间。
- ◆ 北海道神宮 于明治二年明治天皇下令,建造神宫来守护北海道,成为 名副其实的背后改到守护神,并将其供奉在现在的圆山之地。
- ◆ **狸小路商店街** 是北海道最大的商店街,除了历史悠久的老商店之外, 也有最近才 开幕的新商店。新旧店铺摆列在同一条街,让这条街独具魅力。
- 北广岛Mitsui Outlet的物城 北海道东北地区最大规模的奥特莱斯购物城。除海外奢侈品牌外,从女装、男装、童装、到运动和户外、时尚杂货、生活杂货,国内外人气品牌全数集合。



巡:温泉酒店

酒店住宿(5晚):

₩ ✓ 层云峡观光酒店或同级

- x 1 晚
- ✓ 新富良野王子大酒店或同级
- x 1 晚
- ✓ 旭川JR酒店/旭川阿玛内克酒店或同级
- x 1 晚 x 2 晚
- ✓ 东急札幌卓越大酒店 / 东急REI酒店或同级

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 日本 JAPAN ·



货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card are used widely in Japan * 致电信用卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30 100 日元 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Japan : +81 日本 : +81
电压 Voltage	Voltage - 100 V 电压 - 100 伏特	插座 Power Socket	Type A / 类型 - 2 flat blade pin / 两脚扁型插头 Type B / 类型 - 2 flat blade pin + 1 round pin / 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本 - 标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer I 3月 - 5月 6月 - 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ - 6℃ 28℃ - 19℃	9) S	utumn 秋季
飞机型号 Aircraft Type	Air Assa		
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险:	D费: Fee:
	GD Partner:	TOTAL: 总数:	



GD Partner:		